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(Update: Documents and dial-in numbers are added) English technical briefing on the Government’s

proposed approach to address harmful content online
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Perreault, Pierre-Marc (PCH) invited you to:

(Update: Documents and dial-in numbers are added) English
technical briefing on the Government’s proposed approach to
address harmful content online

When Thursday, July 29, 2021  2:00 PM – 2:45 PM EDT  (45 minutes)

Where

Who Perreault, Pierre-Marc (PCH), Mazzarello, Felicia (PCH), Trottier, Maribel (PCH), Arboite, Jean

(PCH), Forestell, Stuart (PCH)

Notes

English technical briefing on the Government’s proposed approach to
address harmful content online (Documents to follow)

Perreault, Pierre-Marc (PCH) <pierre-marc.perreault@canada.ca>

Mazzarello, Felicia (PCH) <felicia.mazzarello@canada.ca>

Forestell, Stuart (PCH) <stuart.forestell@canada.ca>

Trottier, Maribel (PCH) <maribel.trottier@canada.ca> Arboite, Jean (PCH) <jean.arboite@canada.ca>

Teleconference: please see below dial-in numbers


(The invitation to the English technical briefing follows)


Bonjour / Hello,


Séance d’information technique en français sur l’approche proposée du gouvernement pour 

s’attaquer au contenu préjudiciable en ligne


Le 29 juillet, le gouvernement du Canada a l'intention de lancer un engagement public sur un 

document technique détaillé qui exposera la proposition de réglementation des plateformes en 

ligne et de lutte contre les contenus préjudiciables en ligne définis. Veuillez accepter cette 

invitation pour une séance d’information technique sur la substance de la proposition, afin de 

partager plus d'informations avec les parties prenantes.


Cette proposition marque une étape importante vers l'établissement d'un nouveau cadre 

législatif et réglementaire qui créera des règles pour rendre les plateformes en ligne plus 

responsables et transparentes dans la lutte contre le contenu préjudiciable en ligne.


La proposition reflète un engagement ciblé avec les groupes qui subissent les injustices et les 

mauvais traitements, et s'inspire des idées de la société civile et d’organismes de défense de 

partout au pays.


Cet engagement public donne aux parties prenantes l'occasion de mieux comprendre l'approche 

proposée et au gouvernement de prendre en compte d'autres perspectives.


Pour en savoir plus sur le projet de loi, vous êtes cordialement invité à une séance d’information 

technique en français sur la proposition en présence de représentants de la Direction générale 

de la Radiodiffusion, du droit d'auteur et du marché créatif, ministère du Patrimoine canadien.


La séance aura lieu par téléconférence le jeudi 29 juillet 2021 à 15 h 00 (HNE) après le dépôt de 

la proposition.


Nous vous fournirons une copie de la présentation une fois que la proposition aura été publiée.


Veuillez noter que l'horaire de cette séance d'information est susceptible d'être modifié.


Pour de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec :


mailto:pierre-marc.perreault@canada.ca
mailto:felicia.mazzarello@canada.ca
mailto:stuart.forestell@canada.ca
mailto:maribel.trottier@canada.ca
mailto:jean.arboite@canada.ca


CID:87E2FD02337D6… CID:BF9011E06800E1…

Felicia Mazzarello : felicia.mazzarello@canada.ca<mailto:felicia.mazzarello@canada.ca>


Une séance d’information technique sera aussi offerte en anglais. Pour obtenir plus 

d’information, prière de voir le message en anglais ci-dessous.


Instructions pour la téléconférence en français :


Date :  le jeudi 29 juillet 2021


Heure : 15 h 00 (HNE)


Numéros de téléphone :


Code de téléconférence :


========================


English technical briefing on the Government’s proposed approach to address harmful content 

online


On July 29, the Government of Canada intends to launch a public engagement on a detailed 

technical discussion paper that will outline the proposal for regulating online platforms and 

combating defined harmful content online. Please accept this invitation for a technical briefing on 

the substance of the proposal, to share more information with stakeholders.


This proposal marks a significant milestone towards establishing a new legislative and regulatory 

framework that will create rules to make online platforms more accountable and transparent in 

combatting harmful online content.


The proposal reflects targeted engagement with communities that experience inequitable 

outcomes or treatment, and draws on insights from civil society and advocacy groups from 

across the country.


This public engagement provides stakeholders with the opportunity to better understand the 

proposed approach and for the government to consider additional perspectives.


To learn more about the proposal, you are cordially invited to participate in an English technical 

briefing with officials from the Broadcasting, Copyright and Creative Marketplace Branch, 

Department of Canadian Heritage.


The briefing will be held on Thursday, July 29, 2021 at 2:00 p.m. (EST) via teleconference after 

release of the proposal.


We will provide you with a copy of the presentation once the proposal has been published.


Please note that the schedule for this briefing may be subject to change.


For more information, please contact:


Felicia Mazzarello : felicia.mazzarello@canada.ca<mailto:felicia.mazzarello@canada.ca>


A technical briefing will also be offered in French. For more information, please see the French 

message above.


Instructions for the English teleconference:


Date: Thursday, July 29 2021


Time: 2:00 p.m. (EST)


Telephone numbers:


Toll-free dial-in number (Canada/US): 1-866-206-0153


Local dial-in number: 613-954-9003


Conference ID:


8367499#
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